
Un important canvi per a la nostra mobilitat 

Les obres de Llevant van avançant de manera que ben aviat serà possible obrir la via de 

cornisa, una ronda que circumval·larà part de la ciutat, evitant que molts vehicles passin per la 

carretera de Sant Climent i l'avinguda de Francesc Macià. Amb aquest nou accés millorarà 

notablement la mobilitat de la ciutat, ja que el trànsit procedent de Sant Climent de Llobregat 

o les zones altes de Viladecans més properes podrà optar per una sortida més directa en 

direcció a la C-245 o l'autopista C- 32. 

L'obertura de la zona ens permetrà comprovar com el nou barri compleix totes les condicions 

urbanístiques, de respecte mediambiental i de mobilitat. El projecte ha respectat la riquesa 

natural de la zona, ja que les edificacions es faran al Torrent Fondo, on només hi havia 

construccions precàries i irregulars. A la zona d'Oliveretes s'ha creat un bosc urbà de garrofers 

trasplantats que és tot un model de com ha de ser una zona de transició entre la ciutat i un 

parc forestal. 

La urbanització de Llevant, a més, comportarà un gran creixement del parc de la Torre-roja, 

que triplicarà les superfícies. Serà el més gran dels parcs metropolitans de la provincia 

enclavats en un sol municipi i l'únic destinat principalment a l'esport. Els equipaments actuals 

–el camp de futbol de la Torre-roja, el camp municipal de beisbol, el camp de futbol 7, l'skate 

park, el workout…– seran completats amb la gran piscina descoberta i l'estadi d'atletisme. Són 

dues velles reivindicacions de la ciutat que es podran resoldre a mesura que la configuració del 

barri avanci. 

A més, la Generalitat s'ha compromès a construir finalment l'institut-escola. L'escola 

Mediterrània i l'institut Olímpia finalment tindran un edifici referent i un futur comú. Són dos 

equipaments que ja van néixer pensant en el nou barri, com l'ambulatori Montbaig o el 

poliesportiu Podium Viladecans Joan Masgrau. 

Així mateix, la urbanització de Llevant respectarà l’element històric de la xemeneia de la Bòbila 

de Sales, que dominarà una gran plaça central per al barri. Viladecans és poble i ciutat i té 

l'obligació i la vocació de preservar la història i de crear un gran centre públic, important i 

singular, per a la convivència cívica. 

Llevant també oferirà la solució a la manca d'habitatge. Gairebé la meitat dels pisos que es 

construiran al nou barri seran de protecció oficial i més del 20 % d'aquests habitatges seran en 

règim de lloguer. A més, més de 500 pisos estan sent promoguts per cooperatives. Volem que 

la ciutadania de Viladecans pugui desenvolupar el seu projecte de vida al seu municipi. També, 

i especialment, els nostres joves. 

L´Ajuntament vol contribuir amb aquestes iniciatives a frenar l’augment dels preus de 

l´habitatge que està patint Viladecans i tota l’àrea metropolitana, com a conseqüència de la 

paralització de promocions a la ciutat de Barcelona durant els últims anys. 


